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Cîtu: Aurul de la Londra este folosit pentru finantarea României; nu înteleg jocul

PSD de a respinge cererea de reexaminare

Aurul de la Londra este folosit pentru finantarea României si nu pot sa înteleg jocul PSD de a respinge

cererea de reexaminare a legii de repatriere a aurului formulata de presedinte, pentru ca nu vad aici o miza

foarte mare, a declarat, marti seara, la Digi24, ministrul Finantelor Publice, Florin Cîtu.

"Nu pot sa înteleg jocul PSD. Este clar ca încearca sa sicaneze ceea ce vrea sa faca presedintele. Nu vad aici o

miza foarte mare. Aurul nostru acesta de la Londra este folosit pentru finantarea României, este gaj acolo.

Niciodata nu m-a convins proiectul PSD ca este o masura buna pentru România", a spus Cîtu, întrebat care sunt

intentiile, în conditiile în care PSD a anuntat ca nu vrea sa reexamineze Legea repatrierii rezervei de aur.

Presedintele Klaus Iohannis a trimis Parlamentului, pe data de 20 noiembrie, o cerere de reexaminare a legii

initiata de Liviu Dragnea si Şerban Nicolae prin care se impune repatrierea rezervei de aur a Bancii Nationale a

României (BNR).

Şeful statului arata ca actul normativ elimina posibilitatea stabilirii si mentinerii de rezerve în aur depozitat în

strainatate si instituie termenul în care BNR trebuie sa prezinte Parlamentului si Guvernului raportul privind

situatia rezervelor internationale, în ipoteza diminuarii acestora pâna la un nivel care ar periclita tranzactiile

internationale ale statului, precum si cauzele care au condus sau care pot conduce la o astfel de reducere.

PNL si USR au contestat aceasta lege la Curtea Constitutionala, însa sesizarea de neconstitutionalitate asupra

actului normativ a fost respinsa.
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